
OcÚ M.D.L. 585-2024

Obec Muránska Dlhá Lúka

Zápisnica
napísaná  z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Muránskej Dlhej Lúke, ktoré sa konalo
dňa 27.6.2024 o 16,00 hod.

Prítomní  :

Starosta obce  :  Mgr. Ján Kvetko

Poslanci obecného zastupiteľstva  :  p.p. Branislav Ďurej, p.p. Michal Ondrik, p.p. Želmíra
Štefanková, p.p. Monika Haľáková, p.p. Ing. Ladislav Helik

Hlavný kontrolór obce  :  Ing. Kamil Švec

Zapisovateľka  :  Katarína Ficeriová

Program  :

1)  Otvorenie
2)  Schválenie programu zasadnutia OZ
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
4)  Schválenie návrhovej komisie
5)  Kontrola prijatých uznesení
6)  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu Obce Muránska Dlhá   

 Lúka za rok 2023
7)  Návrh záverečného účtu Obce Muránska Dlhá Lúka za rok 2023
8)  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok – od 01.07.2024 –  

 31.12.2024
9)  Rozpočtové opatrenie č.1/2024
10) Pozastavenie prevádzky Materskej školy Muránska Dlhá Lúka 116
11)  Prerokovanie „Zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, predsedov 

 a členov komisií obecného zastupiteľstva – poslancov, neposlancov, predsedu a členov
  ZPOZ, zapisovateľa a kronikára Obce Muránska Dlhá Lúka

12)   Informácie starostu obce
13)   Diskusia
14)   Návrh na prijatie uznesenia
15)   Záver
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K     bodu č.1  :  Otvorenie  

                        Prítomných na zasadnutí privítal a zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol
starosta  obce  Mgr.  Ján  Kvetko.  Upozornil  všetkých  prítomných  na  to,  že  z priebehu
zasadnutia bude spracovaný zvukový záznam. Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v zmysle
§13, ods.4, písm.a) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.
Starosta obce konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, prítomní sú všetci
piati poslanci.

K     bodu č. 2  :  Schválenie programu zasadnutia OZ  

Starosta obce nahlas prečítal návrh programu dnešného rokovania, opýtal sa poslancov, kto
z nich má návrh na doplnenie programu. Nikto z poslancov nepredložil žiadny návrh.

Starosta obce dal hlasovať za schválenie predloženého návrhu programu.

Hlasovanie  :  

Za návrh hlasovali  :  5 poslanci ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková,Ing.L.Helik)

Proti  :  0

Zdržal sa hlasovania  :  0

Starosta obce konštatoval, že program bol jednomyseľne schválený. 

K     bodu č. 3  :  Určenie zapisovateľa a     overovateľov zápisnice  

Starosta obce určil  :

- za zapisovateľku  :  p. Katarínu Ficeriovú

- za overovateľov   :   p.p. Moniku Haľákovú, p.p. Ing. Ladislava Helika

K     bodu č. 4  :  Schválenie návrhovej komisie  

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie : 

- p.p. Michala Ondrika a p.p. Želmíru Štefankovú

Opýtal poslancov, kto z nich má iný návrh.

Nikto z poslancov nepredložil iný návrh.

Starosta obce dal hlasovať za schválenie ním navrhnutých členov návrhovej komisie.
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Hlasovanie   :

Za návrh hlasovali 5 poslanci  ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková,Ing.L.Helik)

Proti  :  0

Zdržal sa hlasovania  :  0

Starosta obce konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený.

K     bodu č. 5  :  Kontrola prijatých uznesení  

Kontrolu uznesení, ktoré boli prijaté na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva
vykonal starosta obce.

Uznesenie č. 89/27/3/2024 - splnené

Uznesenie č. 90/27/3/2024 - splnené

Uznesenie č. 91/27/3/2024 - vzaté na vedomie

Uznesenie č. 92/27/3/2024 - splnené

Uznesenie č. 93/27/3/2024 - splnené

Uznesenie č. 94/27/3/2024 - splnené 

Uznesenie č. 95/27/3/2024 - plní sa

Uznesenie č. 96/27/3/2024 - splnené

Uznesenie č. 97/27/3/2024 - splnené

Uznesenie č. 98/27/3/2024 - splnené

K     bodu  č.  6   :   Stanovisko  hlavného  kontrolóra  k     návrhu  záverečného  účtu  Obce  
Muránska  Dlhá   Lúka za rok 2023

                                 Starosta obce povedal, že stanovisko k  záverečnému účtu bolo
spracované hlavným kontrolórom obce Ing.  Kamilom Švecom,  bolo  všetkým poslancom
zaslané  elektronicky  v dostatočnom  časovom  predstihu  pred  zasadnutím  obecného
zastupiteľstva na oboznámenie sa s ním. 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi.

Ing.  Kamil  Švec,  hlavný  kontrolór  obce  oboznámil  prítomných  na  zasadnutí  obecného
zastupiteľstva so svojim stanoviskom k záverečnému účtu obce za rok 2023, ktoré predložil v
zmysle  §  18,  ods.1  písm.  c)  zák.č.369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení  neskorších
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predpisov.  Povedal,  že  svoje  stanovisko  spracoval  na  základe  predloženého  návrhu
záverečného účtu obce Muránska Dlhá Lúka za rok 2023, na základe finančných a účtovných
výkazov  vyhotovených  obcou  k 31.12.2023.  Návrh  záverečného  účtu  bol  zverejnený  dňa
6.6.2024 na  úradnej  tabuli  obce  a na webovom sídle  obce.  Návrh záverečného účtu obce
Muránska Dlhá Lúka  bol spracovaný v súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových
pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov. Návrh záverečného účtu obce
je spracovaný v súlade s príslušnými ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách
územnej  samosprávy  a obsahuje  všetky  predpísané  náležitosti  podľa  §  16  ods.5  zákona
o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy.  Návrh  záverečného  účtu  obce  bol
zverejnený najmenej po dobu 15 dní spôsobom v mieste obvyklým a tiež na webovom sídle
obce Muránska Dlhá Lúka. Riadna účtovná závierka k 31.12.2023 a rozpočtové hospodárenie
obce  bolo  v súlade  s§  9  ods.5  zákona  o obecnom  zriadení  a  §  16  ods.3  o rozpočtových
pravidlách územnej samosprávy overené audítorom. Uviedol, že dokument záverečný účet
obce Muránska Dlhá Lúka za rok 2023 je spracovaný prehľadne, zrozumiteľne, odborne na
požadovanej  úrovni,  metodicky správne,  obsahuje  všetky  zákonom predpísané  náležitosti.
V zmysle  §  16  ods.10  zákona  o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy  odporúča
obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť  prerokovanie  návrhu záverečného účtu obce Muránska
Dlhá Lúka za rok 2023 výrokom : celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad.

 

K     bodu č. 7  :   Návrh záverečného účtu Obce Muránska Dlhá Lúka za rok 2023  

                          Starosta obce povedal, že záverečný účet obce bol zverejnený na úradnej
tabuli  obce  a na  webovom  sídle  obce  v zákonom  stanovenej  lehote  po  dobu  15  dní.
V elektronickej  podobe  bol  poslancom  zaslaný  v dostatočnom  časovom  predstihu  pred
zasadnutím obecného zastupiteľstva, aby sa mohli s ním oboznámiť a pripomienkovať ho.

Starosta obce pripomenul,  že záverečný účet obecné zastupiteľstvo uzatvára výrokom bez
výhrad, alebo s výhradami. Ak záverečný účet obce schváli s výhradami, potom je obecné
zastupiteľstvo povinné prijať opatrenia na odstránenie nedostatkov.

Starosta obce požiadal ekonómku obce p. Michaelu Machavovú, aby prítomných oboznámila
so záverečným účtom.

Ekonómka obce p. Michaela Machavová prečítala celý návrh záverečného  účtu obce za rok
2023.  Základným  nástrojom  hospodárenia  obce  bol  rozpočet  obce  na  rok  2023.  Obec
zostavila  rozpočet  podľa  ustanovenia  §10  ods.7  zák.č.583/2004  Z.z.  o rozpočtových
pravidlách územnej samosprávy. Rozpočet na rok 2023 bol zostavený ako vyrovnaný. Bežný
rozpočet bol zostavený ako prebytkový a kapitálový rozpočet ako schodkový. Po vylúčení
nevyčerpaných prostriedkov vznikol  schodok na bežnom a kapitálovom rozpočte,  ktorý je
krytý  prebytkom z finančných  operácií.  Hospodárenie  obce  v roku  2023  sa  riadilo  podľa
schváleného rozpočtu na rok 2023. Rozpočet obce bol schválený obecným zastupiteľstvom
dňa 14.12.2022 uznesením č. 12/14/12/2022. Zmeny rozpočtu boli urobené celkovo trikrát.
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Obec v roku 2023 mala prebytok rozpočtového hospodárenia v celkovej výške 52617,53 eur,
ktoré budú použité na tvorbu rezervného fondu. V návrhu rozpočtu sú podrobne rozpísané
celkové bežné a kapitálové príjmy a výdavky, tiež príjmy a výdavky finančných operácií.

Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k uvedenému vyjadrili.

-  poslanec Ing.  Ladislav Helik – povedal,  že  k uvedenému podal svoje stanovisko hlavný
kontrolór  obce,   tiež  záverečný  účet  bol  prekontrolovaný  audítorom,  jeho  stanovisko  je
známe,  preto nie je dôvod sa viac vyjadrovať.

- poslankyňa Želmíra Štefanková  - poďakovala starostovi obce aj zamestnancom obecného
úradu za to, že sa hospodári  v obci s takýmto výsledkom

- starosta obce - povedal, že tento výsledok hospodárenia je výsledkom spoločného úsilia.
Pripomenul, že minulý rozpočtový rok obec síce nemala veľkú investíciu, ale aj napriek tomu
sa  z vlastných  zdrojov  investovalo  do  rekonštrukcie  verejného  osvetlenia,  bol  rozšírený
kamerový systém, riešili sa havarijné stavy na miestnych tokoch a tiež koordinátori sú platení
z vlastných zdrojov. 

Po  prerokovaní  tohto  bodu  programu  dal  starosta  obce  hlasovať  za  schválenie   návrhu
záverečného účtu obce Muránska Dlhá  Lúka za rok 2023 , celoročné hospodárenie obce
výrokom bez výhrad a zároveň za použitie   prebytku rozpočtového hospodárenia pre tvorbu
rezervného fondu v sume  52617,53 eur.

Hlasovanie  : 

Za návrh hlasovalo 5 poslancov  ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková,Ing.L.Helik)

Proti  : 0

Zdržal sa hlasovania  :  0

Starosta obce konštatoval, že návrh záverečného účtu obce Muránska Dlhá Lúka za rok 2023
bol jednomyseľne schválený výrokom bez výhrad.

K     bodu č.8  :  Plán kontrolnej  činnosti  hlavného kontrolóra obce na II.  polrok – od  
01.07.2024 – 31.12.2024

V zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení , §18 ods.1 hlavný kontrolór predkladá
obecnému  zastupiteľstvu  raz  za  šesť  mesiacov  návrh  plánu  kontrolnej  činnosti.  Plán
kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli obce aj na webovej stránke obce po dobu
15.dní. Poslancom bol zaslaný v elektronickej podobe v dostatočnom časovom predstihu pred
zasadnutím obecného zastupiteľstva.

                       Starosta obce požiadal hlavného kontrolóra obce, aby oboznámil prítomných so
svojim plánom kontrolnej činnosti na druhý polrok roku 2024.
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Ing. Kamil Švec, hlavný kontrolór obce podrobne oboznámil prítomných s návrhom plánu
kontrolnej činnosti. Povedal, že plán pozostáva z dvoch hlavných častí a to kontrolnej a ďalšej
činnosti. Nahlas prečítal celé znenie plánu kontrolnej činnosti.

Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k uvedenému vyjadrili.

Nikto z poslancov sa neprihlásil.

Starosta obce dal hlasovať za schválenie predloženého plánu kontrolnej činnosti.

Za návrh hlasovali 5 poslanci  ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková,Ing.L.Helik)

Proti  :  0

Zdržal sa hlasovania  :  0

Starosta obce konštatoval, že plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok
bol jednomyseľne schválený.

K     bodu č. 9  :   Rozpočtové opatrenie č.1/2024  

                         Starosta obce povedal, že rozpočtové opatrenie bolo v  zmysle zákona
zverejnené na úradnej tabuli obce  a webovej stránke obce po dobu 15 dní. Poslancom bolo
zaslané v elektronickej podobe v dostatočnom časovom predstihu pred zasadnutím obecného
zastupiteľstva na pripomienkovanie.  Dôvodom na vypracovanie rozpočtového opatrenia je
úprava finančných prostriedkov na základe rozhodnutia   o schválení žiadosti  o nenávratný
finančný  príspevok  týkajúci  sa  výstavby  chodníka.  Dňa  26.6.2024  sme  dostali
z Pôdohospodárskej platobnej agentúry aj zmluvu o nenávratnom finančnom príspevku.

Starosta  obce  požiadal  ekonómku  obce  p.  Machavovú,  aby  podrobnejšie  oboznámila
prítomných s rozpočtovým opatrením.

- p.  Michaela Machavová – povedala,  že rozpočtové opatrenie č.1/2024 schvaľuje úpravu
finančných prostriedkov medzi položkami v rozpočte obce na rok 2024, pričom sa zmenia
celkové príjmy a celkové výdavky. Úprava finančných prostriedkov sa vykoná na základe
rozhodnutia  o schválení  žiadosti  o nenávratný  finančný  príspevok  od  Pôdohospodárskej
platobnej agentúry vo výške 100 000,00 eur. Ďalej sa jedná o presun finančných prostriedkov
z rezervného  fondu  vo  výške  70134,00  eur  na  výstavbu  chodníkov  a  úpravu  finančných
prostriedkov na základe schváleného úveru vo výške 170000,00 eur.

Bežné  príjmy  sa  nemenia,  sú  vo  výške  1.045411,00   eur,  bežné  výdavky  sú  vo  výške
1.045411,00 eur.  Kapitálové príjmy sú vo výške 170134,00  eur, kapitálové výdavky sú vo
výške 170134,00  eur

Finančné operácie   príjmové  170000,00 eur,   finančné operácie výdavkové 170000,00 eur.

Spolu celkové príjmy sú 1.385545,00 eur , spolu celkové výdavky sú 1.38554,00 eur.
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Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k rozpočtovému opatreniu vyjadrili.

Nikto z poslancov nemal žiadne otázky.

Starosta obce dal hlasovať za schválenie rozpočtového  opatrenia č. 1/2024 .

Hlasovanie :

Za návrh hlasovali 5 poslanci  ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková,Ing.L.Helik)

Proti  :  0

Zdržal sa hlasovania  :  0

Starosta obce konštatoval, že rozpočtové opatrenie č.1/2024 bolo jednomyseľne schválené.

K     bodu č. 10  :   Pozastavenie prevádzky Materskej školy Muránska Dlhá Lúka 116  

                            Starosta obce uviedol, že dôvodom pozastavenia prevádzky  je nedostatočný
počet detí pre to, aby materská škola mohla pokračovať v budúcom školskom roku. Materská
škola sa neruší, len sa pozastavuje prevádzka od 1.9.2024 na neurčito. Materská škola naďalej
zostáva  zaradená v sieti  škôl  a školských zariadení.  Ak by sa zmenil  počet  detí,  môže sa
škôlka znovu v budúcnosti otvoriť. 

- poslanec Michal Ondrik - opýtal sa aký by bol počet detí v budúcom školskom roku, ktoré
by zostali v škôlke.

 -  starosta  obce  povedal  že  zostali  by  3-4  deti.  Je  veľa  predškolákov,  ktorí  odchádzajú
a nemáme ďalšie deti, ktoré by nastúpili.

-  poslankyňa  Želmíra  Štefanková  –   opýtala  sa  či  obec  zamestnáva  v škôlke  troch
zamestnancov a či sú platení z prostriedkov obce.

- starosta obce  povedal, že obec v škôlke zamestnáva troch zamestnancov a to riaditeľku,
učiteľku a upratovačku, ktorá zabezpečuje aj výdaj stravy. Zamestnanci sú platení z rozpočtu
obce. Požiadal ekonómku obce p. Machavovú, aby informovala o financovaní.

- p. Michaela Machavová – povedala, že tak mzdy zamestnancov, ako aj prevádzka škôlky sú
financované z obecných prostriedkov. Poskytnuté dotácie sú len v minimálnej výške napr. na
školské potreby. 

- poslanec Ing. Ladislav Helik sa opýtal aká je kapacita škôlky.

- starosta obce povedal, že povolená kapacita je 14 detí, v tomto školskom roku navštevovalo
škôlku 13 detí, z toho ale niekoľko detí bolo s trvalým pobytom mimo našej obce. Prevádzka
materskej školy je za takýchto podmienok pre našu obec veľmi drahá.
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- Ing. Kamil Švec, hlavný kontrolór  – povedal, že sa hovorí o zmene financovania, ale nie je
to ešte jasné, zatiaľ sa nastavuje  systém. Od roku 2025 by sa malo prejsť na normatívne
financovanie predškolských zariadení.

- starosta obce povedal, že aj pri   normatívnom financovaní, ak nebude dostatok detí, bude
prevádzka materskej školy pozastavená.

-  poslanec  Branislav  Ďurej  –  povedal,  že  by  bolo  nezodpovedné nepozastaviť  prevádzku
materskej školy vzhľadom na to, koľko finančných prostriedkov je potrebné vynaložiť na jej
prevádzku a pritom  detí z obce bolo veľmi málo, navštevovali ju aj deti z iných obcí.

- poslanec Ing. Ladislav Helik – povedal, že nie je to rozhodnutie dnešného dňa, je to uvážené
rozhodnutie, ktoré sa riešilo posledný rok.

Po ukončení  diskusie  k uvedenému starosta  obce dal  hlasovať za  schválenie pozastavenia
prevádzky Materskej školy 116 od 01.09.2024 na neurčito.

Hlasovanie  : 

Za návrh hlasovalo 5 poslancov  ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková,Ing.L.Helik)

Proti  :  0

Zdržal sa hlasovania  :  0

Starosta  obce  konštatoval,  že  pozastavenie  prevádzky  materskej  školy  116   bolo
jednomyseľne schválené.

K     bodu č.11 :  Prerokovanie „Zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva,  
predsedov a     členov komisií obecného zastupiteľstva – poslancov, neposlancov, predsedu  
a     členov ZPOZ, zapisovateľa a     kronikára Obce Muránska Dlhá Lúka  

Starosta  obce  informoval  prítomných,   že  zásady  odmeňovania  boli  poslancom  zaslané
v dostatočnom časovom predstihu pred zasadnutím obecného zastupiteľstva,  aby sa mohli
s nimi oboznámiť a pripomienkovať ich. Ďalej povedal, že zásady odmeňovania  predkladá
obecnému zastupiteľstvu  preto,  lebo na  ich  schválenie,  alebo zmenu  sa  vyžaduje  súhlas
nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov. Zásady odmeňovania boli naposledy  riešené dňa
16.12.2019,   v  priebehu  piatich  rokov   došlo  k mnohým zmenám,  preto  si  myslí,  že  je
potrebné upraviť aj odmeňovanie. Starosta obce tiež povedal, že mu chýba väčšia aktivita
komisií. Najaktívnejšia je   komisia  pre kultúru a šport.  

Starosta obce nahlas prečítal celý návrh zásad odmeňovania.

Požiadal poslancov, aby sa k návrhu zásad odmeňovania vyjadrili.

- poslanec Branislav Ďurej – povedal, že zásady odmeňovania dostali poslanci  v dostatočnom
predstihu, nemá voči nim výhrady, odporúča ich schváliť.
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- poslanec Ing. Ladislav Helik – povedal, že príspevok na ošatenie 50 eur raz za dva roky pre
členov ZPOZ je podľa neho málo. Navrhuje poskytnúť 100,00 eur  raz za dva roky.

- poslankyňa Monika Haľáková –  povedala, že tiež súhlasí s návrhom p. poslanca Ing.Helika.

- poslanec Branislav Ďurej - povedal, že na pripomienkovanie zásad mali poslanci obecného
zastupiteľstva dostatočne dlhý čas, keďže nikto žiadne pripomienky nepodal, dnes už by sa
takéto zmeny riešiť nemali.

-  starosta  obce  povedal  -  že  zákon  stanovuje  lehotu  na  vznesenie  pripomienok.  Keďže
pripomienky v stanovenej lehote vznesené neboli, dnes už by to bolo v rozpore s pravidlami.

Po ukončení diskusie dal starosta obce  hlasovať za schválenie zásad odmeňovania.

Hlasovanie  :

4 poslanci hlasovali za návrh   ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková)

Proti  :  0

Zdržal sa 1 poslanec -  ( Ing.L.Helik)

Starosta obce konštatoval, že zásady odmeňovania boli schválené.

K     bodu č. 12  :   Informácie starostu obce  

Starosta obce informoval o uskutočnených a pripravovaných akciách v obci :

- v predvečer 1. mája bol postavený v obci máj

- bol zorganizovaný deň matiek

- uskutočnil sa deň detí 

- obec zorganizovala sledovanie hokejových zápasov počas majstrovstiev sveta v hokeji na
veľkoplošnom  plátne  v  sále  kultúrneho  domu,  momentálne  pokračuje  sledovanie
majstrovstiev Európy vo futbale

- dňa 23.6.2024 bolo plánované stretnutie jubilantov, kvôli nízkemu počtu prihlásených sa
prvýkrát nepodarilo stretnutie zorganizovať. Akcia sa presunula na druhý polrok, kde sa spojí
s tými jubilantmi, ktorí sa dožívajú jubilea v druhom polroku.

-   boli  zabezpečené dve kolá prezidentských volieb a voľby do Európskeho parlamentu –
starosta  obce   poďakoval  všetkým  za  organizačnú  prípravu  volieb  a  komisii  za
bezproblémový priebeh

- realizovalo sa čistenie a prehlbovanie rigolov na vyšnom konci v obci vedľa hlavnej cesty
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-  začalo  sa  s realizáciou  chodníkov  –  občania  boli  o  tom  informovaní  prostredníctvom
webovej stránky, úradnej tabule v obci aj prostredníctvom miestneho rozhlasu. Starosta obce
požiadal  o ohľaduplnosť  a toleranciu  a  dodržiavanie  bezpečnosti.  Zároveň  požiadal,  aby
občania pripomienky podávali na obecnom úrade a nie zhotoviteľovi stavby. Materiál, ktorý
bol vybratý z rigolov napr. betónové kocky a skruže sa nebude predávať,  ani poskytovať
občanom, ale bude  použitý pri úprave miestnych tokov. Pripomenul, že zhotoviteľ stavby bol
vybratý z 12 uchádzačov cez elektronický systém verejného obstarávania, práce pokračujú
v zmysle  projektovej  dokumentácie.  Dopravná  situácia  je  zabezpečená  a  riadená  v rámci
vypracovaného projektu, je tu aj odborný stavebný dozor, ktorý na stavbu dohliada.

- obec bola vybratá na komasáciu pozemkov, čiže sceľovanie rozdrobených pozemkov do
väčších celkov, ktorá bude prebiehať v časovom horizonte cca  štyroch rokov.

- bola vypracovaná a podaná žiadosť na dotáciu na individuálne potreby obcí. Starosta obce
pripomenul, že poslanci o tomto zámere boli vopred informovaní. Žiadosť bola vypracovaná
a  odoslaná  v časovom  limite  a  bola  podaná  na  získanie  dotácie   pre  účely  výstavby  a
rekonštrukcie miestnych komunikácií. Máme možnosť získať finančné zdroje vo výške od 3
tisíc eur do 15 tisíc eur. Dotácia je cielená na miestne komunikácie Za vodou a časť Hliniska
– len na tú časť, ktorá je vo vlastníctve obce.

Plánované akcie :

- dňa 13.7.2024 je plánovaný Futbalový turnaj  o pohár starostu obce. Starosta obce aj touto
cestou pozval všetkých záujemcov.

- v auguste je plánovaná vatra v lokalite na Dieliku pri príležitosti 80. výročia SNP. 

K     bodu č. 13  :   Diskusia  

 Starosta obce požiadal poslancov obecného zastupiteľstva aj prítomných občanov o diskusné
príspevky.

-  hlavný  kontrolór  obce  Ing.  Kamil  Švec  sa  opýtal,  akým  spôsobom  dostávajú  poslanci
obecného zastupiteľstva jeho správy o finančných kontrolách, ako sa s nimi oboznamujú.

- starosta obce povedal, že zatiaľ ich poslanci nedostali, ale budú sa im posielať e-mailom.

- poslanec Ing. Ladislav Helik – povedal , že na začiatku roka sa riešila na zasadnutí obecného
zastupiteľstva likvidácia komunálneho odpadu. Bolo tam povedané, že keď sa uzavrie rok,
tak sa urobí analýza príjmov a výdavkov za komunálny  odpad za posledné dva roky. 

-  starosta  obce  -  povedal,  že  bude  vypracovaná  do  budúceho  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva.

- poslanec Ing. Ladislav Helik – povedal, že sa dostala k nemu informácia o tom, že v rómskej
osade sa rozbehla nepovolená výstavba, ktorú realizujú cudzí občania, nevie povedať či to je
na obecných pozemkoch, alebo na súkromných.
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- starosta obce  - povedal, že vie o tom, boli  tam vyslaní terénni pracovníci, aby situáciu
monitorovali.  Bude  žiadať  komisiu  výstavby,  aby  sa  tam  išla  pozrieť  a aby  o tom  bol
spracovaný záznam a na základe toho sa bude situácia riešiť.

- p. František Kasper – povedal, že starosta obce by mal žiadať komisie, aby častejšie chodili
do osady a kontrolovali situáciu, lebo stavby tam pribúdajú a nie je to výsledok jedného dňa.

Ďalej  povedal,  že  v januári  na  zasadnutí  obecného  zastupiteľstva  sa  preberali  možnosti
zavedenia žetónového zberu odpadu, preto by chcel vedieť, či sa táto možnosť rieši.

- poslanec Michal Ondrik – povedal, že pri žetónovom zbere je riziko, že si občania nebudú
kupovať žetóny, alebo len minimálne množstvo a väčšinu odpadu budú vynášať do obecných
kontajnerov, za vývoz ktorých platí obec.

- starosta obce – odpovedal p.Kasperovi, že činnosť komisií nie je veľmi aktívna, ale bude
požadovať zlepšenie ich činnosti aj vzhľadom na  prebiehajúcu výstavbu chodníka v obci.
Ďalej  povedal,  že  ohľadom žetónového zberu  odpadu mal  stretnutie  so zástupcami firmy
Brantner , ktorí ho  upozornili  presne na to riziko, o ktorom hovoril p. poslanec Ondrik. Je
pravdepodobnosť,  že občania si  nebudú kupovať žetóny v dostatočnom množstve a odpad
budú vyvážať buď do obecných kontajnerov, alebo sa budú vytvárať čierne skládky. Bude
potrebné  ešte  zistiť  si  v iných  obciach  ako  postupujú  a na  základe  toho  potom pristúpiť
k riešeniu. Starosta obce povedal, že máme problém aj s občanmi, ktorí neukladajú odpad len
do kuka nádoby, ale vykladajú ho vo vreciach. Za zber týchto vriec obec platí firme Brantner
osobitne.  Od budúceho roka plánuje riešiť  tento problém tak,  že kto bude chcieť vyložiť
odpad vo vreciach, bude si musieť takéto vrecia kúpiť na obecnom úrade za určitý vopred
stanovený poplatok.

Po vyčerpaní všetkých diskusných príspevkov starosta obce diskusiu ukončil.

K     bodu č. 14  :    Návrh na prijatie uznesenia  

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu , aby prečítala návrh na prijatie uznesenia.

Návrh prečítal poslanec Michal Ondrik.

Starosta obce dal hlasovať za schválenie takto prečítaného návrhu na uznesenia

Hlasovanie  :

Za návrh hlasovali 5 poslanci   ( B.Ďurej,M.Ondrik,Ž.Štefanková,M.Haľáková,Ing.L.Helik)

Proti  :  0

Zdržal sa hlasovania  :  0

Starosta obce konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený.
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K     bodu č. 15  :   Záver  

                          Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a 13.
zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.

V Muránskej Dlhej Lúke, dňa 27.6.2024

Zapísala  :  Katarína Ficeriová

Overovatelia zápisnice  :

p.p. Monika Haľáková                    .............................

p.p. Ing. Ladislav Helik                  .............................

                                                                                                        

                                                                                                    Mgr. Ján Kvetko

                                                                                                        starosta obce
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Obec Muránska Dlhá Lúka

Uznesenia
z 13.  zasadnutia  Obecného  zastupiteľstva  v Muránskej  Dlhej  Lúke,  ktoré  sa  konalo  dňa
27.6.2024.

K     bodu č. 2  :  Schválenie programu rokovania OZ  

Uznesenie č. 99/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke  schvaľuje program 13.zasadnutia obecného
zastupiteľstva podľa jednotlivých bodov.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce

K     bodu č. 4  :  Schválenie návrhovej komisie  

Uznesenie č. 100/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke schvaľuje za členov návrhovej komisie p.p.
Michala Ondrika a p.p. Želmíru Štefankovú.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce
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K     bodu č. 5  :  Kontrola prijatých uznesení  

Uznesenie č.101/27/6/2024

Obecné  zastupiteľstvo  v Muránskej  Dlhej  Lúke  berie  na  vedomie plnenie  uznesení
z 12.zsadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 27.3.2024.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce

K     bodu  č.  6   :   Stanovisko  hlavného  kontrolóra  k     návrhu  záverečného  účtu  Obce  
Muránska Dlhá Lúka za rok 2023

Uznesenie č. 102/27/6/2024

Obecné  zastupiteľstvo  v Muránskej  Dlhej  Lúke  berie  na  vedomie stanovisko  hlavného
kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2023.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce
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K     bodu č. 7  :  Návrh záverečného účtu Obce Muránska Dlhá Lúka za rok 2023  

Uznesenie č. 103/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke :

a) berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce za rok
2023  

b) berie na vedomie  správu audítora za rok 2023
c) schvaľuje záverečný  účet  Obce  Muránska  Dlhá  Lúka  za  rok  2023  a celoročné

hospodárenie obce bez výhrad
d) schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu

v sume 52617,53 eur.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce

K     bodu č. 8  :  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok – od   
01.07.2024  - 31.12.2024

Uznesenie č. 104/27/6/2024

Obecné  zastupiteľstvo  v Muránskej  Dlhej  Lúke  schvaľuje Plán  kontrolnej  činnosti
hlavného kontrolóra obce na II. polrok  od 01.07.2024 – 31.12.2024.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce
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K     bodu č. 9  :  Rozpočtové opatrenie č. 1/2024  

Uznesenie č. 105/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2024.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce

K     bodu č. 10  :  Pozastavenie prevádzky Materskej školy Muránska Dlhá Lúka 116  

Uznesenie č. 106/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke schvaľuje pozastavenie prevádzky Materskej 
školy Muránska Dlhá Lúka  116  od 1.9.2024   na neurčito.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce
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K     bodu č. 11  :  Prerokovanie „ Zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva,  
predsedov a     členov komisií obecného zastupiteľstva – poslancov, neposlancov, predsedu  
a     členov ZPOZ, zapisovateľa a     kronikára Obce Muránska Dlhá Lúka“.  

Uznesenie č. 107/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke schvaľuje „Zásady odmeňovania poslancov
obecného zastupiteľstva,  predsedov a členov komisií  obecného zastupiteľstva – poslancov,
neposlancov, predsedu a členov ZPOZ, zapisovateľa a kronikára Obce Muránska Dlhá Lúka.“

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce

K     bodu č. 12  :  Informácie starostu obce  

Uznesenie č. 108/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke berie na vedomie informácie starostu obce.

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce
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K     bodu č. 14  :  Návrh na prijatie uznesenia  

Uznesenie č. 109/27/6/2024

Obecné zastupiteľstvo  v Muránskej  Dlhej  Lúke  schvaľuje návrh  uznesení  z 13.zasadnutia
obecného zastupiteľstva

Mgr. Ján Kvetko, starosta obce

V Muránskej Dlhej Lúke, dňa 27.6.2024

Zapísala  :  Katarína Ficeriová

Overovatelia zápisnice  :

p.p. Monika Haľáková                    .............................

p.p. Ing. Ladislav Helik                  .............................

                                                                                                        

                                                                                                               Mgr. Ján Kvetko

                                                                                                                   starosta obce
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